
                         
 

BOSNA I HERCEGOVINA 

PARLAMENTARNA SKUPŠTINA 

PREDSTAVNIČKI  DOM 

ADMINISTRATIVNA KOMISIJA  

Broj: 01/7-011-4/03 

Sarajevo, 09. 01.2003. godine 

 

 

                                                                 ZAPISNIK 

 

 druge sjednice Administrativne komisije Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine 

BiH. 

 

Druga sjednica Administrativne komisije Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH 

je održana 03.01.2003. godine, u trajanju od 18,30 do 19,20 sati, u zgradi institucija BiH. 

Sjednicom je predsjedavao predsjedavajući Komisije Izet Žigić . 

Sjednici su pored predsjedavajućeg prisustvovali  članovi Komisije: Šefik Džaferović, Mirko 

Blagojević, Hazim Felić, Niko Lozančić, Vinko Zorić, Momčilo Novaković, Jozo Križanović. 

Sjednici Komisije nije prisustvovao Nikola Kragulj . 

Sjednici su prisustvovali Vedran Hadžović, sekretar Zajedničke službe, Branka Todorović, 

sekretar Predstavničkog doma, Mirjana Crnjak, šef  Opšte službe i Dragica Hinić, stručni 

saradnik u radnim komisijama, Parlamentarne skupštine BiH. 

Za sjednicu je predložen slijedeći  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika  1. sjednice Administrativne komisije; 

2. Izbor prvog i drugog zamjenika predsjedavajućeg Administrativne komisije 

Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH; 

3. Provođenje Zaključka Predstavničkog doma PS BiH o utvrđivanju kriterija za 

profesionalizaciju poslanika; 

4. Provođenje Odluke o pravima poslanika i delegata na stalnom radu u Parlamentarnoj 

skupštini BiH nakon 05.10.2002. godine; 

5. Razno. 

 

Na početku sjednice predsjedavajući Komisije g-din Izet Žigić je predložio dopunu dnevnog 

reda,  tako da  se pod tačkom 2. razmatra izbor prvog i drugog zamjenika predsjedavajućeg 

Komisije, saglasno zaključku sa 1. sjednice ove Komisije. Ostale tačke dnevnog reda bi bile 

pomjerene saglasno ovoj dopuni.  

Članovi Komisije su potom jednoglasno prihvatili predloženu dopunu dnevnog reda, kao i 

dnevni red u cjelini. 

 

Ad.1.  

Zapisnik sa 1. sjednice Administrativne komisije članovi komisije su usvojili jednoglasno bez 

primjedbi. 

 

 



Ad.2. 

Saglasno dopuni dnevnog reda, za prvog zamjenika predsjedavajućeg iz reda hrvatskog 

naroda  predložen je g-din Vinko Zorić. Prisutni predstavnici srpskog naroda u ovoj 

Komisiji,g-da Momčilo Novaković i Mirko Blagojević,  su predložili da se naknadno 

dogovore o izboru drugog zamjenika predsjedavajućeg koji se bira iz reda srpskog naroda, s 

obzirom da na sjednici Komisije nije prisutan g-din Nikola Kragulj. 

Potom su članovi Komisije jednoglasno izabrali g-dina Vinka Zorića za prvog zamjenika 

predsjedavajućeg Komisije, te prihvatili i dali načelnu saglasnost na prijedlog o dogovoru 

srpskih predstavnika u ovoj Komisije za izbor drugog zamjenika predsjedavajućeg Komisije 

iz reda srpskog naroda. 

 

Ad.3. 

Predsjedavajući Komisije g-din Izet Žigić je na početku izložio svoje mišljenje vezano za 

pitanje profesinalizacije poslanika po kome svakom poslaniku treba omogućiti 

profesionalizaciju ukoliko to želi, čime bi se svi poslanici doveli u ravnopravan položaj. 

Saglasno tome, predložio je da Zajednička služba Parlamentarne skupštine BiH uputi dopis 

poslanicima u kome će naglasiti sva njihova prava i obaveze vezane za profesionalizaciju, sa 

zahtjevom da se pismeno izjasne o svom statusu do 20.01.2003. godine. Izjašnjenje bi se 

odnosilo i na poslanike koji su već profesionalizirali svoj status u Parlamentarnoj skupštini 

BiH, kao i one koji to pravo sada  žele ostvariti. Predložio je i da se uputi dopis Vijeću 

ministara BiH kako bi se znala raspoloživa sredstva za isplate u ove svrhe, te omogućila 

preraspodjela sredstava Budžeta institucija BiH radi izmirenja potrebnih isplata poslanicima. 

Po izlaganju imenovanog je otvorena diskusija u kojoj su učestvovali Šefik Džaferović, 

Vedran Hadžović,Niko Lozančić, Vinko Zorić, Jozo križanović i Izet Žigić. 

G-din Džaferović je saglasan sa mišljenjem o mogućnosti profesinalizacije svih poslanika koji 

to žele uz njihovu obavezu da izjavom potvrde status. 

G-din Hadžović je u svojoj diskusiji istakao određena pitanja vezana za ovu problematiku. 

Naglasio je da je pitanje profesionalizacije rada poslanika pitanje radno-pravnog statusa i kao 

takvo se mora kretati u okviru zakonske regulative.Saglasno tome, svaki poslanik koji želi 

ostvariti ovaj status mora donijeti zaključenu radnu knjižicu. Tako bi poslanici iz ranijeg 

saziva koji su i u novom sazivu,  trebali primati i dalje plate i druge naknade po ovom osnovu, 

dok bi svi drugi to pravo mogli ostvarivati tek po donošenju zaključene radne knjižice. 

Takođe je istakao pitanje plaćanja naknada za odvojeni život, s obzirom da Administrativna 

komisija mora uvijek donijeti konkretnu odluku po svakom zahtjevu. Ovakve isplate su 

dodatno opterećenje Budžetu, te je shodno tome potrebno utvrditi kriterije za isplatu istih. 

Naglasio je da je Budžet Parlamentarne skupštine BiH za tekuću godinu niži od prethodnog, 

jer zahtjev Parlamenta nije uvažen od strane Vijeća ministara BiH, čime smo objektivno 

oštećeni. Saglasno tome, predložio je da se uputi pismo Vijeću ministara BiH sa zahtjevom da 

se iz tekućih rezervi Budžeta institucija BiH osiguraju sredstva za plate i druge namjene 

poslanicima. Po njegovom mišljenju potrebno je djelovati u pravcu izrade Zakona o platama i 

naknadama poslanika, kako bi u buduće bilo što manje nejasnoća. 

G-din Niko Lozančić je predložio da se poslanicima koji su već profesinalizirani, taj status 

produži do konačne odluke. Saglasio se takođe, o potrebi upućivanja svim poslanicima 

cirkularnog pisma u kome bi bila navedena njihova prava uz obavezu njihovog odgovora do 

kraja ovog mjeseca. Takođe smatra, da bi bilo dobro predmetno pitanje regulisati donošenjem 

odgovarajućeg zakonskog akta. Postavio je i   pitanje momenta od kada bi tekla prava 

poslanicima koji žele profesinalizovati svoj status i predložio da to bude od trenutka potvrde 

mandata kako bi bili svi u istom položaju.  



G-din Hadžović je potom  informisao članove da su profesionalizovani poslanici već dobili 

platu za mjesec decembar 2002. godine i da se ova prava ne bi mogla ostvarivati retroaktivno, 

jer su sredstva za ove namjene već izdvojena iz trezora.   

G-din Džaferović je potom istakao da će insistirati na zakonitosti postupka profesionalizacije 

poslanika uz obavezu svih da donesu zaključene radne knjižice. 

G-din Jozo Križanović je insistirao da se ovaj proces profesionalizacije okonča do kraja 

tekućeg mjeseca vodeći računa o ograničenjima koja proizilaze iz Zakona o sukobu interesa. 

Nakon okončane diskusije članovi Komisije su jednoglasno usvojili zaključke: 

a) Zajednička služba će uputiti dopis svim poslanicima sa zahtjevom za njihovim izjašnjenjem  

    o tome da li žele profesinalizovati svoj status u Parlamentarnoj skupštini BiH.   

    U navedenom dopisu će biti navedena sva prava, mogućnosti  i obaveze poslanika koja 

    proizilaze iz tog statusa, navodeći zakonska ograničenja utvrđena Zakonom o sukobu  

    interesa. Svim poslanicima koji su već profesionalizirali svoj status, treba omogućiti 

    produženje statusa uz njihovu izjavu o tome. 

    Poslanici će biti u obavezi dostaviti svoje izjašnjenje po ovom dopisu do 20.01.2003.  

    Sjednica Komisije će se održati do kraja mjeseca nezavisno od održavanja sjednice 

    Doma i na istoj će biti razmatran cjelokupan pristigli materijal koji je potrebno proučiti radi  

    donošenja kvalitetnih odluka.  

b) Potrebno je  uputiti dopis Vijeću ministara BiH,koji će potpisati predsjedavajući ove 

    Komisije i predsjedavajući Predstavničkog doma, sa zahtjevom za dostavu informacija o 

    raspoloživim sredstvima Budžeta za 2003. godinu, te zahtjevom da se iz budžetskih   

    sredstava institucija BiH za tekuću godinu izdvoje potrebna sredstva za plate i ostale  

    naknade Parlamentarnoj skupštini BiH. 

 

Ad.4. 

Predsjedavajući Komisije, g-din Žigić je istakao da je pristigli materijal za razmatranje jako 

obiman, te da se o njemu ne bi moglo kvalitetno izjašnjavati dok se članovi Komisije po istom 

ne upoznaju.   

G-din Hadžović je dalje informisao članove Komisije o postojanju pojedinačnih zahtjeva i 

prigovora poslanika ovoj Komisiji o kojim treba što prije odlučiti, kako bi se istim zaključile 

radne knjižice vodeći računa o zakonom utvrđenim rokovima. 

G-din Džaferović je potom istakao da će se za rješavanje nekih pitanja mora sačekati 

formiranje Komisije za administrativno-finansijske poslove Doma naroda sa kojom ova 

Komisija mora tijesno sarađivati. Saglasio se sa mišljenjem predsjedavajućeg Komisije da je 

materijal za ovu sjednicu Komisije je preobiman i isti je potrebno  podrobno proučiti kako bi 

se mogle donijeti kvalitetne odluke. Za razmatranje istog je potrebno zakazati posebnu 

sjednicu Komisije koja bi održala nezavisno od sjednice Doma. 

Nakon okončane diskusije članovi Komisije su jednoglasno ponovo potvrdili zaključak o 

održavanju posebne sjednice Komisije nezavisno od održavanja sjednice Doma i to  do kraja 

tekućeg mjeseca na kojoj će biti razmotren prispjeli materijal i donesene odgovarajuće odluke.  

 

Zapisnik sačinila                                                                 Drugi zamjenik  predsjedavajućeg 

                                                                                                   Administrativne komisije      

 Dragica Hinić                                                                                  Nikola Kragulj 

 

 

 

 

 

 



 

                          
 

BOSNA I HERCEGOVINA 

PARLAMENTARNA SKUPŠTINA 

ZASTUPNIČKI  DOM 

ADMINISTRATIVNO POVJERENSTVO 

Broj: 01/7-011-4/03 

Sarajevo, 9. 1.2003. godine 

 

 

                                                                 ZAPISNIK 

 

sa druge sjednice Administrativnog povjerenstva Zastupničkog doma Parlamentarne 

skupštine BiH. 

Druga sjednica Administrativnog povjerenstva Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine 

BiH je održana 3.1.2003. godine, u trajanju od 18,30 do 19,20 sati, u zgradi institucija BIH. 

Sjednicom je predsjedavao predsjedatelj Povjerenstva Izet Žigić . 

Sjednici su pored predsjedatelja  prisustvovali  članovi Povjerenstva: Šefik Džaferović, Mirko 

Blagojević, Hazim Felić, Niko Lozančić, Vinko Zorić, Momčilo Novaković, Jozo Križanović. 

Sjednici Povjerenstva  nije prisustvovao Nikola Kragulj . 

Sjednici su prisustvovali Vedran Hadžović, tajnik Zajedničke službe, Branka Todorović, 

tajnik Zastupničkog doma, Mirjana Crnjak, šef  Opće službe i Dragica Hinić, stručni suradnik 

u radnim povjerenstvima, Parlamentarne skupštine BiH. 

Za sjednicu je predložen slijedeći  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice Administrativnog povjerenstva; 

2. Izbor prvog i drugog dopredsjedatelja Administrativnog povjerenstva 

Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH; 

3. Provođenje Zaključka Zastupničkog doma PS BiH o utvrđivanju kriterija za 

profesionaliziranje zastupnika; 

4. Provođenje Odluke o pravima zastupnika i izaslanika na stalnom radu u 

Parlamentarnoj skupštini BiH nakon 5.10.2002. godine; 

5. Razno. 

 

Na početku sjednice predsjedatelj Povjerenstva  g-din Izet Žigić je predložio dopunu dnevnog 

reda,  tako da  se pod točkom 2. razmatra izbor prvog i drugog dopredsjedatelja Povjerenstva, 

suglasno zaključku sa 1. sjednice ovog Povjerenstva. Ostale točke dnevnog reda bi bile 

pomjerene suglasno ovoj dopuni.  

Članovi Povjerenstva su potom jednoglasno prihvatili predloženu dopunu dnevnog reda, kao i 

dnevni red u cjelini. 

 

Ad.1.  

Zapisnik sa 1. sjednice Administrativnog povjerenstva  članovi Povjerenstva su usvojili 

jednoglasno bez primjedbi. 

 

 



 

Ad.2. 

Suglasno dopuni dnevnog reda, za prvog dopredsjedatelja iz reda hrvatskog naroda  predložen 

je g-din Vinko Zorić. Prisutni članovi srpskog naroda u ovom Povjerenstvu, g-da Momčilo 

Novaković i Mirko Blagojević,  su predložili da se naknadno dogovore o izboru drugog 

dopredsjedatelja koji se bira iz reda srpskog naroda, s obzirom da na sjednici Povjerenstva 

nije prisutan g-din Nikola Kragulj. 

Potom su članovi Povjerenstva jednoglasno izabrali g-dina Vinka Zorića za prvog 

dopredsjedatelja Povjerenstva, te prihvatili i dali načelnu suglasnost na prijedlog o dogovoru 

srpskih članova u ovom Povjerenstvu  za izbor drugog dopredsjedatelja Povjerenstva iz reda 

srpskog naroda. 

 

Ad.3. 

Predsjedatelj Povjerenstva  g-din Izet Žigić je na početku izložio svoje mišljenje vezano za 

pitanje profesinaliziranja  zastupnika po kome svakom zastupniku treba omogućiti 

profesionaliziranje  ukoliko to želi, čime bi se svi zastupnici doveli u ravnopravan položaj. 

Suglasno tome, predložio je da Zajednička služba Parlamentarne skupštine BiH uputi dopis 

zastupnicima u kome će naglasiti sva njihova prava i obveze vezane za profesionaliziranje, sa 

zahtjevom da se pismeno izjasne o svom statusu do 20.1.2003. godine. Izjašnjenje bi se 

odnosilo i na zastupnike koji su već profesionalizirali svoj status u Parlamentarnoj skupštini 

BiH, kao i one koji to pravo sada  žele ostvariti. Predložio je i da se uputi dopis Vijeću 

ministara BiH kako bi se znala raspoloživa sredstva za isplate u ove svrhe, te omogućila 

preraspodjela sredstava Proračuna institucija BiH radi izmirenja potrebnih isplata 

zastupnicima. 

Po izlaganju imenovanog je otvorena diskusija u kojoj su učestvovali Šefik Džaferović, 

Vedran Hadžović,Niko Lozančić, Vinko Zorić, Jozo križanović i Izet Žigić. 

G-din Džaferović je suglasan sa mišljenjem o mogućnosti profesinaliziranja svih zastupnika 

koji to žele uz njihovu obvezu da izjavom potvrde status. 

G-din Hadžović je u svojoj diskusiji istakao određena pitanja vezana za ovu problematiku. 

Naglasio je da je pitanje profesionaliziranja rada zastupnika pitanje radno-pravnog statusa i 

kao takvo se mora kretati u okviru zakonske regulative.Suglasno tome, svaki zastupnik koji 

želi ostvariti ovaj status mora donijeti zaključenu radnu knjižicu. Tako bi zastupnici iz ranijeg 

saziva koji su i u novom sazivu,  trebali primati i dalje plaće i druge naknade po ovom 

osnovu, dok bi svi drugi to pravo mogli ostvarivati tek po donošenju zaključene radne 

knjižice. Takođe je istakao pitanje plaćanja naknada za odvojeni život, s obzirom da 

Administrativno povjerenstvo mora uvijek donijeti konkretnu odluku po svakom zahtjevu. 

Ovakve isplate su dodatno opterećenje Proračunu , te je shodno tome potrebno utvrditi 

kriterije za isplatu istih. Naglasio je da je Proračun Parlamentarne skupštine BiH za tekuću 

godinu niži od prethodnog, jer zahtjev Parlamenta nije uvažen od strane Vijeća ministara BiH, 

čime smo objektivno oštećeni. Suglasno tome, predložio je da se uputi pismo Vijeću ministara 

BiH sa zahtjevom da se iz tekućih rezervi Proračuna institucija BiH osiguraju sredstva za 

plaće i druge namjene zastupnicima. Po njegovom mišljenju, potrebno je djelovati u pravcu 

izrade Zakona o plaćama i naknadama zastupnika, kako bi u buduće bilo što manje nejasnoća. 

G-din Niko Lozančić je predložio da se zastupnicima koji su već profesinalizirani, taj status 

produži do konačne odluke. Suglasio se takođe, o potrebi upućivanja svim zastupnicima 

cirkularnog pisma u kome bi bila navedena njihova prava uz obvezu njihovog odgovora do 

konca ovog mjeseca. Takođe smatra, da bi bilo dobro predmetno pitanje regulirati 

donošenjem odgovarajućeg zakonskog akta. Postavio je i   pitanje momenta od kada bi tekla 

prava zastupnicima koji žele profesinalizirati svoj status i predložio da to bude od trenutka 

potvrde mandata kako bi bili svi u istom položaju.  



G-din Hadžović je potom  informirao članove da su profesionalizovani zastupnici već dobili 

plaću za mjesec prosinac 2002. godine i da se ova prava ne bi mogla ostvarivati retroaktivno, 

jer su sredstva za ove namjene već izdvojena iz riznice.   

G-din Džaferović je potom istakao da će insistirati na zakonitosti  postupka profesionalizi-

ranja zastupnika uz obvezu svih da donesu zaključene radne knjižice. 

G-din Jozo Križanović je inzistirao da se ovaj proces profesionaliziranja okonča do konca 

tekućeg mjeseca vodeći računa o ograničenjima koja proizilaze iz Zakona o sukobu interesa. 

 

Nakon okončane diskusije članovi Povjerenstva su jednoglasno usvojili zaključke: 

a) Zajednička služba će uputiti dopis svim zastupnicima sa zahtjevom za njihovim  

    izjašnjenjem  o tome da li žele profesinalizirati svoj status u Parlamentarnoj skupštini BiH.   

    U navedenom dopisu će biti navedena sva prava, mogućnosti  i obveze zastupnika koja 

    proizilaze iz tog statusa, navodeći zakonska ograničenja utvrđena Zakonom o sukobu  

    interesa. Svim zastupnicima koji su već profesionalizirali svoj status, treba omogućiti 

    produženje statusa uz njihovu izjavu o tome. 

    Zastupnici će biti u obvezi dostaviti svoje izjašnjenje po ovom dopisu do 20.01.2003.  

    Sjednica Povjerenstva će se održati do konca mjeseca nezavisno od održavanja sjednice 

    Doma i na istoj će biti razmatran cjelokupan pristigli materijal koji je potrebno proučiti radi  

    donošenja kvalitetnih odluka.  

b) Potrebno je  uputiti dopis Vijeću ministara BiH, koji će potpisati predsjedatelj ovog 

    Povjerenstva i predsjedatelj Zastupničkog doma, sa zahtjevom za dostavu informacija o 

    raspoloživim sredstvima Proračuna za 2003. godinu, te zahtjevom da se iz proračunskih   

    sredstava institucija BiH za tekuću godinu izdvoje potrebna sredstva za plaće i ostale  

    naknade Parlamentarnoj skupštini BiH. 

 

Ad.4. 

Predsjedatelj Povjerenstva , g-din Žigić je istakao da je pristigli materijal za razmatranje jako 

obiman, te da se o njemu ne bi moglo kvalitetno izjašnjavati dok se članovi Povjerenstva po 

istom ne upoznaju.  

G-din Hadžović je dalje informirao članove Povjerenstva o postojanju pojedinačnih zahtjeva i 

prigovora zastupnika ovom Povjerenstvu o kojim treba što prije odlučiti, kako bi se istim 

zaključile radne knjižice, vodeći računa o zakonom utvrđenim rokovima. 

G-din Džaferović je potom istakao da će se za rješavanje nekih pitanja mora sačekati 

formiranje Povjerenstva za administrativno-financijske poslove Doma naroda sa kojim ovo 

Povjerenstvo mora tijesno surađivati. Suglasio se sa mišljenjem predsjedatelja Povjerenstva  

da je materijal za ovu sjednicu Povjerenstva je preobiman i isti je potrebno  podrobno proučiti 

kako bi se mogle donijeti kvalitetne odluke. Za razmatranje istog je potrebno zakazati 

posebnu sjednicu Povjerenstva koja bi održala neovisno od sjednice Doma. 

Nakon okončane diskusije članovi Povjerenstva su jednoglasno ponovo potvrdili zaključak o 

održavanju posebne sjednice Povjerenstva neovisno od održavanja sjednice Doma i to  do 

konca  tekućeg mjeseca na kojoj će biti razmotren prispjeli materijal i donesene odgovarajuće 

odluke.  

 

Zapisnik sačinila                                                                         Drugi dopredsjedatelj 

                                                                                                   Administrativne komisije      

 Dragica Hinić                                                                                  Nikola Kragulj 

 

 

 

 



 

 

                         
 

БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 

ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 

ПРЕДСТАВНИЧКИ  ДОМ 

АДМИНИСТРАТИВНА КОМИСИЈА  

Број: 01/7-011-4/03 

Сарајево, 09. 01.2003. године 

 

 

                                                                 ЗАПИСНИК 

 

са друге сједнице Административне комисије Представничког дома Парламентарне 

скупштине БиХ. 

 

Друга сједница Административне комисије Представничког дома Парламентарне 

скупштине БиХ је одржана 03.01.2003. године, у трајању од 18,30 до 19,20 часова, у 

згради институција БиХ. 

Сједницом је предсједавао предсједавајући Комисије Изет Жигић . 

Сједници су поред предсједавајућег присуствовали  чланови Комисије: Шефик 

Џаферовић, Мирко Благојевић, Хазим Фелић, Нико Лозанчић, Винко Зорић, Момчило 

Новаковић, Јозо Крижановић. 

Сједници Комисије није присуствовао Никола Крагуљ . 

Сједници су присуствовали Ведран Хаџовић, секретар Заједничке службе, Бранка 

Тодоровић, секретар Представничког дома, Мирјана Црњак, шеф  Опште службе и 

Драгица Хинић, стручни сарадник у радним комисијама, Парламентарне скупштине 

БиХ. 

За сједницу је предложен слиједећи  

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Усвајање записника са 1. сједнице Административне комисије; 

2. Избор првог и другог замјеника предсједавајућег Административне комисије 

Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ; 

3. Провођење Закључка Представничког дома ПС БиХ о утврђивању критерија за 

професионализацију посланика; 

4. Провођење Одлуке о правима посланика и делегата на сталном раду у 

Парламентарној скупштини БиХ након 05.10.2002. године; 

5. Разно. 

 

На почетку сједнице предсједавајући Комисије г-дин Изет Жигић је предложио допуну 

дневног реда,  тако да  се под тачком 2. разматра избор првог и другог замјеника 

предсједавајућег Комисије, сагласно закључку са 1. сједнице ове Комисије. Остале 

тачке дневног реда би биле помјерене сагласно овој допуни.  

Чланови Комисије су потом једногласно прихватили предложену допуну дневног реда, 

као и дневни ред у цјелини. 

 



 

 

Ад.1.  

Записник са 1. сједнице Административне комисије чланови комисије су усвојили 

једногласно без примједби. 

 

Ад.2. 

Сагласно допуни дневног реда, за првог замјеника предсједавајућег из реда хрватског 

народа  предложен је г-дин Винко Зорић. Присутни представници српског народа у овој 

Комисији,г-да Момчило Новаковић и Мирко Благојевић,  су предложили да се 

накнадно договоре о избору другог замјеника предсједавајућег који се бира из реда 

српског народа, с обзиром да на сједници Комисије није присутан г-дин Никола 

Крагуљ. 

Потом су чланови Комисије једногласно изабрали г-дина Винка Зорића за првог 

замјеника предсједавајућег Комисије, те прихватили и дали начелну сагласност на 

приједлог о договору српских представника у овој Комисије за избор другог замјеника 

предсједавајућег Комисије из реда српског народа. 

 

Ад.3. 

Предсједавајући Комисије г-дин Изет Жигић је на почетку изложио своје мишљење 

везано за питање професинализације посланика по коме сваком посланику треба 

омогућити професионализацију уколико то жели, чиме би се сви посланици довели у 

равноправан положај. Сагласно томе, предложио је да Заједничка служба 

Парламентарне скупштине БиХ упути допис посланицима у коме ће нагласити сва 

њихова права и обавезе везане за професионализацију, са захтјевом да се писмено 

изјасне о свом статусу до 20.01.2003. године. Изјашњење би се односило и на 

посланике који су већ професионализовали свој статус у Парламентарној скупштини 

БиХ, као и оне који то право сада  желе остварити. Предложио је и да се упути допис 

Савјету министара БиХ како би се знала расположива средства за исплате у ове сврхе, 

те омогућила прерасподјела средстава Буџета институција БиХ ради измирења 

потребних исплата посланицима. 

По излагању именованог је отворена дискусија у којој су учествовали Шефик 

Џаферовић, Ведран Хаџовић,Нико Лозанчић, Винко Зорић, Јозо крижановић и Изет 

Жигић. 

Г-дин Џаферовић је сагласан са мишљењем о могућности професинализације свих 

посланика који то желе уз њихову обавезу да изјавом потврде статус. 

Г-дин Хаџовић је у својој дискусији истакао одређена питања везана за ову 

проблематику. Нагласио је да је питање професионализације рада посланика питање 

радно-правног статуса и као такво се мора кретати у оквиру законске 

регулативе.Сагласно томе, сваки посланик који жели остварити овај статус мора 

донијети закључену радну књижицу. Тако би посланици из ранијег сазива који су и у 

новом сазиву,  требали примати и даље плате и друге накнаде по овом основу, док би 

сви други то право могли остваривати тек по доношењу закључене радне књижице. 

Такође је истакао питање плаћања накнада за одвојени живот, с обзиром да 

Административна комисија мора увијек донијети конкретну одлуку по сваком захтјеву. 

Овакве исплате су додатно оптерећење Буџету, те је сходно томе потребно утврдити 

критерије за исплату истих. Нагласио је да је Буџет Парламентарне скупштине БиХ за 

текућу годину нижи од претходног, јер захтјев Парламента није уважен од стране 

Савјету министара БиХ, чиме смо објективно оштећени. Сагласно томе, предложио је 

да се упути писмо Савјету министара БиХ са захтјевом да се из текућих резерви Буџета 



институција БиХ осигурају средства за плате и друге намјене посланицима. По 

његовом мишљењу потребно је дјеловати у правцу израде Закона о платама и 

накнадама посланика, како би у будуће било што мање нејасноћа. 

Г-дин Нико Лозанчић је предложио да се посланицима који су већ професинализовани, 

тај статус продужи до коначне одлуке. Сагласио се такође, о потреби упућивања свим 

посланицима циркуларног писма у коме би била наведена њихова права уз обавезу 

њиховог одговора до краја овог мјесеца. Такође сматра, да би било добро предметно 

питање регулисати доношењем одговарајућег законског акта. Поставио је и   питање 

момента од када би текла права посланицима који желе професинализовати свој статус 

и предложио да то буде од тренутка потврде мандата како би били сви у истом 

положају.  

Г-дин Хаџовић је потом  информисао чланове да су професионализовани посланици 

већ добили плату за мјесец децембар 2002. године и да се ова права не би могла 

остваривати ретроактивно, јер су средства за ове намјене већ издвојена из трезора.   

Г-дин Џаферовић је потом истакао да ће инсистирати на законитости поступка 

професионализације посланика уз обавезу свих да донесу закључене радне књижице. 

Г-дин Јозо Крижановић је инсистирао да се овај процес професионализације оконча до 

краја текућег мјесеца водећи рачуна о ограничењима која произилазе из Закона о 

сукобу интереса. 

Након окончане дискусије чланови Комисије су једногласно усвојили закључке: 

а) Заједничка служба ће упутити допис свим посланицима са захтјевом за њиховим  

    изјашњењем  о томе да ли желе професинализовати свој статус у Парламентарној 

    скупштини БиХ.   

    У наведеном допису ће бити наведена сва права, могућности  и обавезе посланика  

    Која произилазе из тог статуса, наводећи законска ограничења утврђена Законом о 

    сукобу  интереса. Свим посланицима који су већ професионализовали свој статус,  

    треба омогућити продужење статуса уз њихову изјаву о томе. 

    Посланици ће бити у обавези доставити своје изјашњење по овом допису до  

    20.01.2003.  

    Сједница Комисије ће се одржати до краја мјесеца независно од одржавања сједнице 

    Дома и на истој ће бити разматран цјелокупан пристигли материјал који је потребно 

    проучити ради доношења квалитетних одлука.  

 б) Потребно је  упутити допис Савјету министара БиХ,који ће потписати  

     предсједавајући ове Комисије и предсједавајући Представничког дома, са захтјевом 

    за доставу информација о расположивим средствима Буџета за 2003. годину, те  

    захтјевом да се из буџетских средстава институција БиХ за текућу годину издвоје  

    потребна средства за плате и остале накнаде Парламентарној скупштини БиХ. 

 

Ад.4. 

Предсједавајући Комисије, г-дин Жигић је истакао да је пристигли материјал за 

разматрање јако обиман, те да се о њему не би могло квалитетно изјашњавати док се 

чланови Комисије по истом не упознају.  

Г-дин Хаџовић је даље информисао чланове Комисије о постојању појединачних 

захтјева и приговора посланика овој Комисији о којим треба што прије одлучити, како 

би се истим закључиле радне књижице водећи рачуна о законом утврђеним роковима. 

Г-дин Џаферовић је потом истакао да ће се за рјешавање неких питања мора сачекати 

формирање Комисије за административно-финансијске послове Дома народа са којом 

ова Комисија мора тијесно сарађивати. Сагласио се са мишљењем предсједавајућег 

Комисије да је материјал за ову сједницу Комисије је преобиман и исти је потребно  

подробно проучити како би се могле донијети квалитетне одлуке. За разматрање истог 



је потребно заказати посебну сједницу Комисије која би одржала независно од сједнице 

Дома. 

Након окончане дискусије чланови Комисије су једногласно поново потврдили 

закључак о одржавању посебне сједнице Комисије независно од одржавања сједнице 

Дома и то  до краја текућег мјесеца на којој ће бити размотрен приспјели материјал и 

донесене одговарајуће одлуке.  

 

Записник сачинила                                                             Други замјеник  предсједавајућег 

                                                                                                  Административне комисије      

  Драгица Хинић                                                                                  Никола Крагуљ 

 

 

  

 


